
Bestyrelsesmøde Rødvig Badelaug - dagsorden 

Tirsdag d. 15/11 2022 kl. 20.00 på Rødvig Kro & Badehotel 

Til stede: Kathrine, Tina, Dorthe, Hanne og Pia 

 

1. Låsesystem og dør. Hørup Låse er inviteret til at gennemgå tilbud. Se vedlagte tilbud på låse fra 
Hørup og dør fra Schrøder. 
 

Hørup Låse gennemgik de forskellige fremsendte tilbud. Blev enige om at vi vælger tilbud 1 der er 
baseret på armbånd med kode (kodelæser på yderdør) Pris 23.000,-. Computer log medfølger. Vi skal 
muligvis indkøbe en pc bl.a. ift. aflæsning af brug af saunaen. Vi skal indkøbe 300 armbånd. 
Dørlukker 2.800,- 
 
Tilbud fra Schrøder på opsætning af udvendig dør: Enighed om at der skal installeres en dør yderst, 
hvor låselæseren skal placeres: 
Vi besluttede at takke ja til tilbuddet. Incl. Opsætning kr. 11.900 (incl. Moms). 
 
2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde d. 25. oktober 2022 og referat fra generalforsamling 

2022. 
 

Begge referater godkendt. 
 
3. Konstituering 

 
Fmd. Kathrine, næstfmd. Dorthe, Kasserer Tina, sekretær Pia, Suppleanter Hanne og Morten, menigt 
medlem Peter Michael. 
 
4. Opfølgning økonomi og saldobalance 

 
Nogle små sponsorater indkommet. Siden generalforsamlingen ikke de store ændringer. 
Hvad gør vi med medlemmer, som ikke har betalt kontingent og som bruger saunaen. Pt. Mangler 25 at 
betale. 
 
5. Gæster og pris for gæster (medlemmer som tager en gæst med) 
 
Medlemmer kan tage gæst/er med i saunaen for kr. 50,- pr. person. Tina opretter en mobile-pay 
ordning. 
Alle gæster kan købe billet i hele åbningstiden  (kr. 100,-) 
 
 
6. Fordeling af arbejdsopgaver 

 
Udlejning til grupper og kalenderførelse: Kathrine 
Nøglesystem: Dorthe 
Medlemsstyring (indmeldelse m.v.): Tina 
Fakturering af grupper: Tina 
Rengøring: Dorthe 
Statistik for entre til ikke medlemmer. Kan det betale sig at holde åbent i 3. time?: 
Vedligehold: Peter Michael/Gunnar/Jonas 



Events: Bestyrelsen 
Fondsansøgninger (broprojekt): Hanne og Kathrine 
Hjemmeside: Morten 

 
7. Broprojekt 
 
Kathrine og Hanne havde møde med Stevns kommune, borgerfor. Rødvig (Bent). 
Der er ret brede rammer for hvordan en permanent bro kan etableres (træbro på piller med sten langs 
siderne som bølgebrydere) 
Hvis broen skal bygges i beton skal kystdirektoratet involveres (ingen vandgennemstrømning) 
 
Kathrine har haft kontakt med NBC Marine, som sender forslag/tilbud på en permanent træbro. 
 
Der skal udfærdiges en kravspecifikation.  
Ansøgning om LAG-midler kræver at vi har indhentet 2 tilbud. 
Måske kan vi ansøge om midler hos turistforeningen. 
Muligvis også ansøge Vaskerifonden. 
 
8.Eventplan sæsonen 2022/23 
 
Saunagus: Dorthe kontakter frivillig som er interesseret i at forestå saunagus. Aftale 2 datoer i december 
med saunagus og en nytårs fællesbadning og champagne d. 31/12-22.  
 
9.Eventuelt 
 
El-aftalen er baseret på månedspriser. 
 

Næste møde tirsdag d. 17/1-23 kl. 20 


